
                                     

Acta la Junta Municipal del Distrito Este

Nº de Acta: 14 

Carácter de la sesión: Ordinaria

Fecha de la sesión: 25. noviembre . 2024

Hora inicio/fin: 20:00  /  21:27

Lugar: Cámara Agraria Local, Av Mare de Déu de Lledó, 16

Miembros asistentes:

SERGIO TOLEDO LLORENS
ALBERTO VIDAL GUERRERO
MARIA CARMEN HURTADO PALOMO
MIGUEL SILVESTRE BALADO
GONZALO ROMERO CASAÑA
JULIO TENA FORTANET
JOSÉ SEGURA PALLARÉS
VICKY AMORES HEREDIA
EVA M.ª JIMÉNEZ JIMÉNEZ
M.ª CRUZ JIMÉNEZ REDONDO
ESTEBAN ADELL BOIX
JOAN BERNAT MAYOR

Miembros ausentes: 

ISSANKA RODRÍGUEZ MONSERRAT

Presidente (PP)
Concejal (Vicepresidente – VOX)
Concejal (PP)
Vecino (Alcaldía)
Vecino (Alcaldía)
Vecino (PP)
Vecino (PSOE) 
AVV Rafalafena
AVV Gumbau
AVV Dr. Marañón
AVV Bul.Vte. Blasco Ibáñez
AFA CP Enriqueta Agut 

AVV Rafalafena dels Tarongers

(*) Excusa ausencia

Secretario:
JORGE AHÍS GAVALDÁ

Por el señor Presidente se abre la sesión dando paso al primer punto del orden 
del día:

1º.-  Aprobación del acta de la sesión anterior: 28/10/2024.

Se aprueba por unanimidad de los miembros asistentes.

2º.- Informe del Presidente.

El señor Presidente comenta, algunos temas de la última Junta, contestadas por 
los Servicios Técnicos: 

-  Que el césped de los parterres en la calle Rafalafena, frente al Paseo de la 
Amistad había  han quedado un aspecto horrible. Además se dejan los restos del césped 
cortado allí  mismo,. Se solicita que se limpien los parterres y que se coloque riego por 
goteo en todos ellos.
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R/  Con las lluvias de las últimas semanas el  césped está muy alto en toda la  
ciudad. Además, si está muy mojado no se corta bien y las segadoras se hunden en el  
césped  por  lo  que  en  estas  épocas  se  tarda  unas  semanas  hasta  que  todo  esté  
nuevamente bien. Se ha procedido a la limpieza de los restos de césped. En las próximas  
fechas se recuperarán los trabajos que no se han podido realizar por las circunstancias  
meteorológicas.

-  Que se arregle la portilla donde se encuentra una boca de incendios, frente al 
Paseo de la Amistad, junto al centro de Salud.

R/  Se  trata  de  un  elemento  privativo  y  que  en  este  caso  corresponde  al  
parking/comunidad su adecuación y mantenimiento. Se ha dado traslado al departamento  
de urbanismo para que ordene dicha actuación.

-  Que en el  Parque  Rafalafena  hay  unos  transeúntes,  que  ya son  de  mucho 
tiempo por esa zona, que ahora se han trasladado al Primer Molí, creando conflictos de 
convivencia con padres y los niños que juegan allí. En algunas ocasiones añade el señor 
Bernat se pelean entre ellos, etc. dando una sensación de inseguridad.

R/ En relación con este asunto, se ha establecido orden de servicio para que por  
todos  los  turnos  que  integran  esta  Policía  Local  se  realicen  vigilancias  en  el  referido  
espacio público para la comprobación de dichos hechos y la adopción de las medidas  
procedentes.

- Que el Colegio Enriqueta Agut,  en la calle Villavieja,  no tiene una zona para 
poder estacionar el bus, cuando los niños tienen que salir de excursión. Como se trata de 
días puntuales se propone como una solución, que pudiera acudir algún AMU los días que 
hubiera excursión para regular el tráfico en ese punto y en ese momento.

R/ En relación al segundo tema, Informa el inspector de Proximidad con tarjeta de  
identificación profesional 056 :”Nos hemos puesto en contacto con la Directora del centro  
Dña. Lola Fuster. Nos ha comentado que el colegio tiene una zona de estacionamiento de  
autobús reservada, pero que siempre esta ocupada por vehículos estacionados. Se le ha  
indicado que cuando esto ocurra que se pongan en contacto con nosotros y procederemos 
en consecuencia. Así mismo se le ha indicado que para cualquier otra cuestión igualmente  
pueden dirigirse a la Policía de Proximidad.”

Por otra parte el señor Presidente comenta los siguientes temas:

El señor Presidente propone a los miembros de la Junta que la próxima reunión 
de la Junta y Consejo del Distrito Este se  celebre el 16 de diciembre de 2024, para no 
coincidir en plenas fechas navideñas. El Consejo  sería  las 19:30 horas y la Junta a las 
20:00 horas. Propuesta que se acepta por unanimidad de los miembros asistentes.

El señor Presidente informa que la Tenencia de Alcaldía Este, cerrará la atención 
al público del 23 de diciembre de 2024 al 3 de enero de 2025, coincidiendo con las Fiestas 
navideñas,  para que los funcionarios que desempeñan su trabajo en la Tenencia Este, 
puedan reforzar otros puntos de atención al público en dichas fiestas. 

Que tras las quejas recibidas por vecinos del Bulevar Vicente Blasco Ibáñez, por 
el ruido excesivo de la megafonía de algunas atracciones de la Feria, pasaron los servicios 
técnicos a realizar las correspondientes mediciones para que las atracciones se ajustaran 
al nivel de decibelios permitidos por la normativa vigente.

Que en el día de hoy se ha asfaltado el carril derecho, dirección al mar, de la Av 
Hermanos Bou, desde la calle Pablo Iglesias hasta la Rotonda Ronda Este. Es el carril que 
peor estaba. Para el año que viene se llevará a cabo la otra parte. C
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De cara  a  cerrar  el  presupuesto  para  el  2025,  se  ha  previsto  una  partida  de 

800.000  euros  de  inversiones  en  mejoras  para  colegios,  cumpliendo  el  compromiso 
adquirido  por  el  Señor  Presidente  en esta  Junta  para hacer  realidad  las  obras  en los 
colegios, votadas en los presupuestos participativos aprobados en 2019 y las obras que se 
pidieron en 2023. Estas  actuaciones empezarán el próximo año.

Se cambiará la ubicación de la zona donde se ubica el parque infantil en la Av del 
Mar, para que no afecte al tránsito normal de personas .

3º.- Ruegos y Preguntas.

Interviene Eva María Jiménez Jiménez (Asociación Vecinos Gumbau). La señora 
Jiménez comenta lo siguiente:

En la plaza Miguel Bellido, han adecentado los bancos allí existentes, pero son 
insuficientes. Se solicita se ubiquen más bancos en dicha plaza ya que acuden muchas 
personas mayores.

Que la plaza Bucarest, el suelo está irregular, por si se puede nivelar para que la 
gente mayor, sobre todo, no se caiga. El señor Presidente comenta al respecto que en esa 
plaza el  suelo  se ha hundido y se está mirando si  es  la  Comunidad  de Vecinos  o el 
Ayuntamiento a quien le corresponde su arreglo. En cualquier caso la zona está vallada.

Pregunta  si  la  Gayata  13  se  colocará  en  la  calle  Alloza.  El  señor  Presidente 
comenta al  respecto que no hay ubicación definitiva en estos momentos. Lo que si ha 
habido es una recogida de firmas de los vecinos de la calle Pintor Soler Blasco, a la altura 
del número 18 y colindantes para que no se coloque la Gayata en esa ubicación, como en 
años anteriores.

Que las farolas en la calle Pintor Soler Blasco, frente al bar Miramar son muy altas 
y hacen poca luz. Buscar una solución que de más iluminación a los viandantes.

Que en el pasaje donde está el Museo y el Colegio Pascual Tirado, la pared de 
este último está cubierta con unos paneles de colores de cristal o metacrilato. El caso es 
que hay un par de paneles rotos que podrían ocasionar algún peligro para los peatones 
que por allí circulan. Se solicita que se reparen.

Se solicita  el  asfaltado de la calle  Obispo Salinas,  tramo desde Pablo Iglesias 
hacia antiguo Mercado del Lunes, y también la calle Ulloa.

Interviene Esteban Adell Boix (Asoci. Vecinos Bulevar Vicente Blasco Ibáñez). El 
señor Adell comenta lo siguiente:

Se recuerda que queda pendiente el arreglo de bancos en el Bulevar. El señor 
presidente comenta que estarán antes de final de año.

El  señor  Adell  pregunta  si  la  propuesta  del  carril  bici  que  surgió  de  los 
Presupuestos Participativos se va a hacer ahora. El señor Presidente comenta al respecto 
que si está prevista su ejecución.

Comenta el señor Adell  que la placa solar, para poder cargar algún dispositivo 
móvil, ubicada en el bulevar Vicente Blasco Ibáñez esquina con calle José Barberá Cepriá, 
ya se ha repuesto, pero los niños siguen utilizándola como zona de juego infantil. Al final la 
volverán a romper. No obstante, no deja de ser un peligro para los niños ya que no se trata 
de un Juego Infantil.

El señor Adell comenta que en el tramo de acera que va desde  la rotonda de la 
Paloma en Av del Mar hasta el primer semáforo donde la gente cruza para ir a la feria, es 
un tramo con poca luz para los peatones, que tienen que circular por el carril bici con el 
peligro que ello supone, ya que patinetes y bicicletas también circulan por ahí  y no van 
despacio precisamente.
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Nuevamente el señor Adell agradece las actuaciones del equipo de Gobierno por 
las medidas tomadas en la Feria, por el tema del ruido y les anima a seguir en esta linea 
de actuación.

Ha estado muy bien la implicación del Ayuntamiento con los afectados de la Dana 
en Valencia, quizás hubiera faltado, añade el señor Adell, un poco de organización en el 
momento de llegar al lugar afectado.

Continuando  con  el  tema  de  desastres  naturales,  el  señor  Adell  pregunta  si 
Castellón tiene previsto algún protocolo de actuación en un caso similar al de Valencia. El 
señor presidente, al respecto explicó a los miembros de la Junta todo el funcionamiento del 
Ayuntamiento en casos de alerta, y que la Corporación está trabajando en mejorar los 
protocolos de actuación para estar preparados en un futuro. Existe un estudio de zonas 
inundables en Castellón. Se ha solicitado permiso para la limpieza del río y los barrancos, 
excepto el de Fraga que se encarga la Confederación Hidrográfica. Se tienen localizados 
puntos de riesgo por el desbordamiento del río. En puntos inundables como el túnel de 
Lidón, la propia Av de Lidón, la Av de Valencia, se están mejorando las actuaciones para 
evitar  en lo  posible  que se inunden,  como la colocación de imbornales de buzón…,no 
obstante, aclara el señor Presidente, que si cae tanta agua como en lo de Valencia, nadie 
está preparado para ello.

El señor Presidente aclara también, que nadie se encuentra preparado para un 
acontecimiento como el que sufrió la parte Sur de Valencia. 

El señor Adell finaliza diciendo que hay que insistir en una educación ciudadana 
para que todo el mundo pueda saber cuales son los pasos a seguir en situaciones de este 
tipo  de  desastres  naturales.  No  hay  que  olvidar,  añade  el  señor  Adell,  que  aquí  en 
Castellón tenemos una zona potencialmente peligrosa en el Poligono del Serrallo en el 
Grao, donde se encuentra la Central Térmica y Refinería.

Interviene Joan Bernat Mayor (AFA CP Enriqueta Agut). El señor Bernat comenta 
que en la  calle  Columbretes,  frente al  número 30 hay un paso de peatones,  pero los 
vecinos preguntan si se podría colocar un semáforo ya que los vehículos que entran en 
esta calle desde la rotonda de Pintor Carbó lo hacen a gran velocidad, con el consecuente 
peligro.

El señor Bernat propone la colocación de más bancos en los parques.

Interviene  M.ª  Cruz  Jiménez  Redondo (Asociación  Vecinos  Dr.  Marañón  y 
adyacentes). 

La señora Jiménez incide en que falta  limpieza sobre todo en la  zona de Dr. 
Marañón. Han quedado con el Concejal de Medio Ambiente.

La señora Jiménez incide también en las calles que faltan por arreglar en el barrio. 
El señor presidente comenta que hay tres tipos de arreglos: acera más asfalto, asfalto o 
simplemente reparar tramos de aceras que se encuentren más deteriorados. Los vecinos 
deberían  tener  claro  que  tipo  de  actuación  quieren  que  se  realice.  No  hay  ningún 
inconveniente en reunirse con los vecinos y explicarles estos tres tipos de actuaciones.

Interviene Vicky Amores Heredia (Asociación de Vecinos Rafalafena). La señora 
Amores comenta los siguientes temas:

Recuerda que los parterres de la calle Rafalafena se quieren verdes y todos con 
goteo.

Falta  arreglar  la  acera  junto  a  los  contenedores  subterráneos  en  la  calle 
Rafalafena (se adjunta foto).

En el paseo Lidón desde Tombatossals a la Basílica está abandonado en cuanto a 
jardinería y limpieza. Falta baldeo, las plantas están secas y no se reponen, los árboles 
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están torcidos, presuntamente por el viento. (se adjunta foto). Se dijo que en octubre se 
plantaría y en estas fechas todavía no se ha plantado nada.

Detrás de la biblioteca de Rafalafena, por todo el paseo de la Amistad hasta local 
de la Asociación, falta pintar y adecentar los bancos. 

En el parque Rafalafena en la parte que hay por la calle Pintor Carbó, en esa zona 
hay un muro, falta luz. Se solicita instalación de puntos de luz.

Y no habiendo más asuntos que tratar se levanta la sesión, siendo las veintiuna 
horas  y  veintisiete  minutos,  extendiéndose  de  ella  la  presente  acta  firmada  por  el 
Presidente y el Secretario.

(Documento firmado electrónicamente al margen.)
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Acta de la Junta Municipal del Districte Est

Nº d'Acta: 14

Caràcter de la sessió: Ordinària

Data de la sessió: 25. noviembre . 2024

Hora inici/fi: 20:00 / 21:27

Lloc: Cambra Agrària Local. Av Mare de Déu de Lledó, 16

Membres assistents:

SERGIO TOLEDO LLORENS
ALBERTO VIDAL GUERRERO
MARIA CARMEN HURTADO PALOMO
MIGUEL SILVESTRE BALADO
GONZALO ROMERO CASAÑA
JULIO TENA FORTANET
JOSÉ SEGURA PALLARÉS
VICKY AMORES HEREDIA
EVA M.ª JIMÉNEZ JIMÉNEZ
M.ª CRUZ JIMÉNEZ REDONDO
ESTEBAN ADELL BOIX
JOAN BERNAT MAYOR

Membres absents: 

ISSANKA RODRÍGUEZ MONSERRAT

Presidente (PP)
Concejal (Vicepresidente – VOX)
Concejal (PP)
Vecino (Alcaldía)
Vecino (Alcaldía)
Vecino (PP)
Vecino (PSOE) 
AVV Rafalafena
AVV Gumbau
AVV Dr. Marañón
AVV Bul.Vte. Blasco Ibáñez
AFA CP Enriqueta Agut 

AVV Rafalafena dels Tarongers

(*) Excusa absència

Secretari:
JORGE AHÍS GAVALDÁ

Pel senyor President s'obri la sessió donant pas al primer punt de l'orde del dia:

1r.- Aprovació de l'acta de la sessió anterior: 28/10/2024.

S'aprova per unanimitat dels membres assistents.

2n.- Informe del President.
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El  senyor  President  comenta,  alguns  temes  de  l'última  Junta,  contestades  pels 

Servicis Tècnics: 

- Que la gespa dels parterres al carrer Rafalafena, enfront del Passeig de l'Amistat hi 
havia han quedat  un aspecte horrible.  A més es deixen les restes de la gespa tallada allí  
mateix,. Se sol·licita que es netegen els parterres i que es col·loque reg per degoteig en tots  
ells.

R/ Amb les pluges de les últimes setmanes la gespa està molt alta en tota la ciutat. A  
més, si està molt mullat no es talla bé i les segadores s'afonen en la gespa per això en estes 
èpoques es tarda unes setmanes fins que tot estiga novament bé. S'ha procedit a la neteja de  
les restes de gespa. En les pròximes dates es recuperaran els treballs que no s'han pogut  
realitzar per les circumstàncies meteorològiques.

-  Que s'arregle la portilla  on es troba una boca d'incendis,  enfront  del  Passeig de 
l'Amistat, al costat del centre de Salut.

R/ Es tracta d'un element privatiu i que en este cas correspon al pàrquing/comunitat la  
seua adequació i manteniment. S'ha donat trasllat al departament d'urbanisme perquè ordene  
esta actuació.

- Que al Parc Rafalafena hi ha uns transeünts, que ja són de molt de temps per eixa 
zona, que ara s'han traslladat al Primer Molí, creant conflictes de convivència amb pares i els 
xiquets que juguen allí. En algunes ocasions afig el senyor Bernat es barallen entre ells, etc. 
donant una sensació d'inseguretat.

R/ En relació amb este assumpte,  s'ha establit  orde de servici perquè per tots els  
torns que integren esta Policia Local es realitzen vigilàncies en el referit espai públic per a la  
comprovació d'estos fets i l'adopció de les mesures procedents.

- Que el Col·legi Enriqueta Agut, al carrer la Vilavella, no té una zona per a poder 
estacionar el bus, quan els xiquets han d'eixir d'excursió. Com es tracta de dies puntuals es 
proposa com una solució, que poguera acudir algun AMU els dies que hi haguera excursió per 
a regular el trànsit en eixe punt i en eixe moment.

R/  En  relació  al  segon  tema,  Informa  l'inspector  de  Proximitat  amb  targeta 
d'identificació professional 056 :”Ens hem posat en contacte amb la Directora del centre Sra. 
Lola Fuster. Ens ha comentat que el col·legi té una zona d'estacionament d'autobús reservada, 
però  que  sempre  esta  ocupada  per  vehicles  estacionats.  Se  li  ha  indicat  que  quan  això 
ocórrega que es posen en contacte amb nosaltres i procedirem en conseqüència. Així mateix 
se li  ha indicat  que per a qualsevol  altra qüestió  igualment  poden dirigir-se a la Policia de 
Proximitat.”

D'altra banda el senyor President comenta els següents temes:

El senyor President proposa als membres de la Junta que la pròxima reunió de la 
Junta i Consell del Districte Est se celebre el 16 de desembre de 2024, per a no coincidir en 
plenes  dates  nadalenques.  El  Consell  seria  les  19.30  hores  i  la  Junta  a  les  20.00  hores. 
Proposta que s'accepta per unanimitat dels membres assistents.

El senyor President informa que la Tinència d'Alcaldia Este, tancarà l'atenció al públic 
del 23 de desembre de 2024 al 3 de gener de 2025, coincidint amb les Festes de Nadal, perquè 
els  funcionaris  que exercixen el  seu treball  esta Tinència  d’Alcaldia,  puguen reforçar  altres 
punts d'atenció al públic en estes festes. 

Que després de les queixes rebudes per veïns del Bulevard Vicente Blasco Ibáñez, 
pel soroll  excessiu de la megafonia d'algunes atraccions de la Fira,  van passar els servicis  
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tècnics a realitzar els corresponents mesuraments perquè les atraccions s'ajustaren al nivell de 
decibels permesos per la normativa vigent.

Que en el dia de hui s'ha asfaltat el carril dret, adreça cap a la mar, de la Av Germans  
Bou, des del carrer Pablo Iglesias fins a la Rotonda Ronda Est. És el carril que pitjor estava. 
Per a l'any que ve es durà a terme l'altra part.

De cara a tancar el pressupost per al 2025, s'ha previst una partida de 800.000 euros 
d'inversions en millores per a col·legis, complint el compromís adquirit pel Senyor President en 
esta Junta per a fer realitat les obres en els col·legis, votades en els pressupostos participatius 
aprovats en 2019 i les obres que es van demanar en 2023. Estes actuacions començaran l'any 
vinent.

Es canviarà la ubicació de la zona on se situa el parc infantil  en la Av de la Mar,  
perquè no afecte el trànsit normal de persones .

3r.- Precs i Preguntes.

Intervé  Eva  María  Jiménez  Jiménez (Associació  Veïns  Gumbau).  La  senyora 
Jiménez comenta el següent:

En la plaça Miguel Bellido, han endreçat els bancs allí existents, però són insuficients.  
Se sol·licita se situen més bancs en esta plaça ja que acudixen moltes persones majors.

Que la plaça Bucarest, el sòl està irregular, per si es pot anivellar perquè la gent gran,  
sobretot, no caiga. El senyor President comenta sobre este tema que en eixa plaça el sòl s'ha 
afonat  i  s'està mirant  si  és la Comunitat  de Veïns o l'Ajuntament  a qui  li  correspon el  seu 
arranjament. En qualsevol cas la zona està rodejada per unes tanques.

Pregunta si la Gaiata 13 es col·locarà al carrer Alloza. El senyor President comenta 
sobre este tema que no hi ha ubicació definitiva en estos moments. El que si hi ha hagut és una 
recollida  de  firmes  dels  veïns  del  carrer  Pintor  Soler  Blasco,  a  l'altura  del  número  18  i 
confrontants perquè no es col·loque la Gaiata en eixa ubicació, com en anys anteriors.

Que els fanals al carrer Pintor Soler Blasco, enfront del bar Miramar són molt altes i  
fan poca llum. Buscar una solució que done més il·luminació als vianants.

Que en el passatge on està el Museu i el Col·legi Pascual Tirado, la paret d'este últim 
està coberta amb uns panells de colors de cristall o metacrilat. El cas és que hi ha un parell de 
panells trencats que podrien ocasionar algun perill  per als vianants que per allí  circulen. Se 
sol·licita que es reparen.

Se sol·licita l'asfaltat del carrer Bisbe Salinas, tram des de Pablo Iglesias cap a antic  
Mercat del Dilluns, i també el carrer Ulloa.

Intervé Esteban Adell Boix (Asoci. Veïns Bulevard Vicente Blasco Ibáñez). El senyor 
Adell comenta el següent:

Es  recorda  que  queda  pendent  l'arranjament  de  bancs  en  el  Bulevard.  El  senyor 
president comenta que estaran abans de final d'any.

El senyor Adell pregunta si la proposta del carril bici que va sorgir dels Pressupostos 
Participatius es farà ara. El senyor President comenta sobre este tema que si està prevista la 
seua execució.

Comenta el  senyor Adell  que la placa solar,  per  a poder carregar algun dispositiu 
mòbil, situada en el bulevard Vicente Blasco Ibáñez escaira amb carrer José Barberá Cepriá, ja 
s'ha  reposat,  però  els  xiquets  continuen  utilitzant-la  com a  zona  de joc  infantil.  Al  final  la 
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tornaran a trencar. No obstant això, no deixa de ser un perill per als xiquets ja que no es tracta 
d'un Joc Infantil.

El senyor Adell comenta que, en el tram de vorera que va des de la rotonda del Colom 
en Av de la Mar fins al primer semàfor on la gent creua per a anar a la fira, és un tram amb  
poca llum per als vianants, que han de circular pel carril bici amb el perill que això suposa, ja 
que patinets i bicicletes també circulen per ací i no van a poc a poc precisament.

Novament el senyor Adell agraïx les actuacions de l'equip de Govern per les mesures 
preses en la Fira, pel tema del soroll i els anima a seguir en esta línia d'actuació.

Ha estat molt bé la implicació de l'Ajuntament amb els afectats de la Dana a València,  
potser hauria faltat, afig el senyor Adell, un poc d'organització en el moment d'arribar al lloc 
afectat.

Continuant amb el tema de desastres naturals, el senyor Adell pregunta si Castelló té 
previst algun protocol d'actuació en un cas similar al de València. El senyor president, sobre 
este tema va explicar als membres de la Junta tot el funcionament de l'Ajuntament en casos 
d'alerta,  i  que  la  Corporació  està  treballant  a  millorar  els  protocols  d'actuació  per  a  estar 
preparats en un futur. Existix un estudi de zones inundables a Castelló. S'ha sol·licitat permís  
per a la neteja del riu i  els barrancs, excepte el de Fraga que s'encarrega la Confederació 
Hidrogràfica. Es tenen localitzats punts de risc pel desbordament del riu. En punts inundables 
com el túnel de Lidón, la pròpia *Av de Lidón, la Av de València, s'estan millorant les actuacions 
per  a  evitar  en  la  mesura  del  possible  que  s'inunden,  com la  col·locació  d'embornals  de 
bústia…,no obstant això, aclarix el senyor President, que si cau tanta aigua com en això de 
València, ningú està preparat per a això.

El senyor Adell finalitza dient que cal insistir en una educació ciutadana perquè tothom 
puga saber quins són els passos a seguir en situacions d'esta mena de desastres naturals. Cal  
no oblidar, afig el senyor Adell, que ací a Castelló tenim una zona potencialment perillosa en el 
Poligono del Serrallo en el Grau, on es troba la Central Tèrmica i Refineria.

Intervé Joan Bernat Mayor (AFA CP Enriqueta Agut). El senyor Bernat comenta que 
al  carrer  Columbretes,  enfront  del  número  30  hi  ha  un  pas  de  vianants,  però  els  veïns 
pregunten si es podria col·locar un semàfor ja que els vehicles que entren en este carrer des de 
la rotonda de Pintor Carbó ho fan a gran velocitat, amb el conseqüent perill.

El senyor Bernat proposa la col·locació de més bancs als parcs.

Intervé M.ª Cruz Jiménez Redondo (Associació Veïns Dr. Marañón i adjacents). 

La senyora Jimenes incidix en què falta neteja sobre tots en la zona de Dr. Marañón. 
Han quedat amb el Regidor de Medi Ambient.

La senyora Jiménez incidix també en els carrers que falten per arreglar en el barri. El 
senyor  president  comenta  que  hi  ha  tres  tipus  d'arranjaments:  vorera  més  asfalt,  asfalt  o 
simplement reparar trams de voreres que es troben més deteriorats. Els veïns haurien de tindre 
clar que tipus d'actuació volen que es realitze. No hi ha cap inconvenient a reunir-se amb els 
veïns i explicar-los estos tres tipus d'actuacions.

Intervé Vicky Amores Heredia (Associació de Veïns Rafalafena). La senyora Amores 
comenta els següents temes:

Recorda que els parterres del carrer Rafalafena es volen verds i tots amb degoteig.

Falta  arreglar  la  vorera al  costat  dels  contenidors  subterranis  al  carrer  Rafalafena 
(s'adjunta foto).

En  el  passeig  Lidón  des  de  Tombatossals  a  la  Basílica  està  abandonat  quant  a 
jardineria i neteja. Falta aigualeig, les plantes estan seques i no es reposen, els arbres estan 
torts, presumptament pel vent. (s'adjunta foto). Es va dir que a l'octubre es plantaria i en estes 
dates encara no s'ha plantat res.
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Darrere  de  la  biblioteca  de  Rafalafena,  tot  el  passeig  de  l'Amistat  fins  a  local  de 
l'Associació pintar i endreçar els bancs. 

Al parc Rafalafena en la part que hi ha pel carrer Pintor Carbó, en eixa zona hi ha un 
mur, falta llum. Sota sol·licita instal·lació de punts de llum.

I no havent-hi més assumptes que tractar s'alça la sessió, sent les vint-i-una hores i  
vint-i-set minuts, estenent-se d'ella la present acta firmada pel President i el Secretari.

(Document firmat electrònicament al marge.)
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